
H A L L O 

BELSELE!



Dit hebben we samen gerealiseerd!
Sportkringpark : Met het Sportkringpark en het  
nieuwe zwembad realiseren we de vraag naar een 
sport- en recreatieplek en meer zwemwater! 

Beachvolleybal : Met de aanleg van een beachvol-
leybalplein kan ook deze sporttak in Belsele beoefend 
worden.

Vlaamse feestdag : Het vieren van de Vlaamse 
feestdag werd verder versterkt, ook in Belsele!

Jeugd- en sportcomplex KLJ, Ritmica en De Galjaar 
: Samen met KLJ, Ritmica en De Galjaar realiseerden 
we een oplossing voor een al jaren oud huisvestings- 
probleem.

Heraanleg Marktstraat : We staken de Marktstraat, 
Nauwstraat en Gentstraat in het nieuw.

Renovatie Gemeentehuis : De bib in het gemeente- 
huis kreeg een volledige en noodzakelijke renovatie.

Verlaging personenbelasting : Met z’n allen betalen 
we 1% minder personenbelasting

Gavertje Vier : De stedelijke basisschool Gavertje Vier 
werd uitgebreid en vierde haar 100-jarig bestaan.
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Peter, Bert, Koen & Carl
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Christine, Peter & Caro
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 Annemie & Lieven

 Annemie, Filip & Lutgarde

Lieven, Michel, Lutgarde & Peter

Luk & Peter

Melina & Maxime

Carl & Christine



DIT GAAN WE DOEN!

In 2023 konden we eindelijk de eerste 
plannen voor de heraanleg van de  
Molenwijk voorleggen aan de inwoners. 
Carl Hanssens: “Dat resulteerde onder-
tussen in het feit dat we de volledige wijk 
zullen aanpakken, wat veel logischer is”. 

Christine Meert woont in de wijk: “De  
bewoners wachten al lang en verdienen 
een kwalitatieve herinrichting. Voor de 
N-VA is de heraanleg van de Molenwijk 
dan ook de absolute prioriteit”. 

DE MOLENWIJK

De wijkpolitie dient dicht bij de inwo- 
ners te staan en moet het vertrouwen 
van de bewoners genieten. De afgelopen 
jaren werd het aantal wijkagenten al uit-
gebreid tot 22 agenten. “De N-VA kiest er 
voor om die belangrijke wijkteams nog 
verder te versterken” aldus burgemeester 
Lieven Dehandschutter. 
“Tegelijk moeten we ook de veilig- 
heidsproblematiek aanpakken, met 
een kordate aanpak van drugsdelicten 
en camerabewaking ter hoogte van de  
fietsenstalling aan het station van Belsele” 
aldus Bert De Laet. 

VEILIGHEID
Carl & Christine



WINKELHART

Puivelde 

Belsele beschikt over een fijn en kwalitatief winkelhart met een cliënteel uit Belsele en vaak ver  
daarbuiten. Dit moeten we blijven ondersteunen. “En winkelen is veel leuker in een mooi openbaar  
domein,” zegt Lutgarde Verstraete, daarom dient er een optimalisatie van het onderhoud te gebeuren. 
“Een gezellig Belsele betekent ook dat het een dorpsgevoel moet  blijven uitstralen. Daarom ijvert de N-VA 
voor het behoud van zoveel mogelijk ééngezinswoningen”, aldus Melina De Pelsmaeker.

Onze gekende dorps- en  
parochiezalen zijn de ideale plek voor 
allerhande verenigingsactiviteiten of  
familiebijeenkomsten. Ze staan echter 
onder druk en dreigen te verdwijnen. “Dat 
kunnen we echt niet toelaten”, meent 
Filip Baeyens, daarom moeten we alle 
partners samenbrengen om de toekomst 
van deze zalen te verzekeren. 

“Parochiecentra zijn zo belangrijk in 
het samenbrengen van mensen,” aldus  
Katrien Fonteyne. Zeker in Puivelde wil de 
N-VA hier dringend werk van maken. 

 - Lutgarde, Katrien & Melina

Katrien & Filip



6

Spoorsluiting: Belsele NIET IN TWEE

De N-VA is geen vragende partij voor het sluiten van de spooroverwegen maar 
ook niet blind voor de uitdagingen. “Indien Infrabel overwegen in Sint-Niklaas wil 
sluiten, zal het ook met een allesomvattend plan moeten komen”, aldus Michel 
Van Raemdonck. Daarbij wijst de N-VA erop dat waar de spoorlijn door een 
dorpskern loopt, dit zware gevolgen heeft voor de samenhang van het dorp.  
“Als N-VA gaan we in geen geval Belsele in twee laten splitsen”, zegt Luk Huys.

Luk & Michel

“Landbouw is een economische activiteit die we maximaal moeten  
blijven ondersteunen op o.a. het vlak van vergunnen, ruimtelijke  
ordening en waterbeheersing. We moeten als bestuur blijven  
meedenken met de landbouw om de toekomst van onze jonge land-
bouwers te verzekeren”, aldus Filip Baeyens. “Een landbouwer moet de 
kans krijgen om kwalitatief en eventueel kleinschaliger aan landbouw te 
kunnen doen. Inzetten op de korte keten, zoals een hoevewinkel en/of 
hoevetoerisme, is hierin belangrijk”, vindt Annemie Charlier.

Landbouw en korte keten

Filip & Melina
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MELINA DEPELSMAEKER
PLAATS 5

KOEN DE SMET
PLAATS 13

LUTGARDE VERSTRAETE
PLAATS 39

BERT DE LAET
PLAATS 29

KATRIEN FONTEYNE
PLAATS 25

CARO STUER
PLAATS 21

LUK HUYS
PLAATS 41

MICHEL VAN RAEMDONCK
PLAATS 22

ANNEMIE CHARLIER
PLAATS 42

#TEAMLIEVEN IN BELSELE

Lieven Dehandschutter
BURGEMEESTER

Peter BUYSROGGE
PLAATS 3

CHRISTINE MEERT
PLAATS 10
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